Read the text and try to translate it.
КУРСКАЯ МАГНИТНАЯ
THE KURSK MAGNETIC

АНОМАЛИЯ - ТРЕТИЙ
ANOMALY IS THE THIRD

МАГНИТНЫЙ ’’ПОЛЮС” ЗЕМЛИ
MAGNETIC POLE OF THE
EARTH

260-200 миллионов лет назад в об​ширном и глубоком океане, покрывав​шем территорию большей части юга России, начался процесс образования железосодержащих руд. Одна геологи​ческая эра сменяла другую, и рудные залежи скрывались под мощными слоя​ми осадочных пород.
Стойленский горно-обогатительный комбинат расположен в Староосколь​ском районе - одном из перспективных центров добычи железной руды Кур​ской магнитной аномалии.
Только в Бразилии и в Австралии есть руды по качеству подобные нашей благодаря низкому содержанию AI2O3 и Si02.

Металлурги при выплавке чугуна как из агломерационной руды, так и из концентрата нашего комбината для по​вышения основности шихты используют маньшее количество дорогостоящих добавок; "летучие” примеси в аглору​де, исчезая при нагреве, автоматиче​ски повышают содержание железа в аг​ломерате на 5—7 %; минимальное ко​личество серы в концентрате улучшает экологические показатели металлурги​ческого процесса.

The process of formation of iron- bearing ores in the vast and deep ocean, which occupied the major part of the south of Russia, was set in about 260- 200 million years ago. One geological era superseded another but the ore deposits remained buried under huge strata of sedimentary rocks.

The Stoilensk Integrated Mine-and- Mill Works is located in the Stary Oskol District, which is one of the most promising iron ore mining centers of the Kursk Magnetic Anomaly.

Only in Brazil and Australia there are ores analogues in their quality to ours (due to the low content of AI2O3 and Si02).

During iron smelting, both, from agglomerated ore, or ore concentrate, the smelters reduce the amount of expensive additives to enhance the basicity of burden; the volatile impurities disappearing from the iron ore under sintering automatically raise the iron content in the agglomerated ore by 5 to 7 %; a low content of sulphur in the concentrate improves ecological charac​teristics of the metallurgical process.

В забое и на перегрузках, на на​польных складах работают совре​менные высокопроизводительные экскаваторы ЭКГ-8У и ЭКГ-10.

Мощные тяговые агрегаты ОПЭ-1 выполняют 58 % всех перевозок горной массы. Остальное перево​зят большегрузные автосамосвалы БелАЗ-75191 грузоподъемностью 100-110 т
The quarry faces, transferring points and open stores are served by the ЭКГ-8У and ЭКГ-1,0 up-to-date highly efficient excavating machines.
The ОПЭ-1 powerful haulage units perform 58 % of mined bulk transportation. The 100-110-t BelAZ- 75191 heavy-duty dump trucks complement the available haulage equipment
